
Ook het afgelopen half jaar was, door Corona, nog een periode met allerlei 

beperkingen. Alleen de echt noodzakelijke gesprekken  werden fysiek gehouden, 

maar verreweg de meeste gesprekken vonden plaats vanachter het beeldscherm. 

Zolangzamerhand  zijn de meeste mensen er op ingesteld om via de computer te 

vergaderen. Dat gaat op zich prima. Maar toch zou het fijn zijn als er weer meer 

fysieke bijeenkomsten gaan komen. We missen gewoon het goede gesprek met 

elkaar. 

 

Als raad zullen wij, als de situatie het toelaat, vanaf september weer in het ge-

meentehuis gaan vergaderen. Dit geldt als het kan ook de fractievergaderingen. 

We kijken er naar uit, maar we vinden de laatste onwikkelingen spannend.  

In September kijken we wat er mogelijk is; laten we het beste er van hopen.  

 

Volgend jaar zijn er weer gemeenteraadsverkiezingen. De eerste voorbereidingen 

zijn begonnen. De procedure voor het  werven van kandidaten is gestart en er is 

een begin gemaakt met het schrijven van het verkiezingsprogramma. In de 2e helft 

van het jaar zullen er diverse bijeenkomsten zijn in het kader van de verkiezingen.  

 

Maar eerst gaan wij genieten van het zomerreces.  

Wij wensen jullie allemaal een fijne zomer toe. 

Nieuwsbrief 2021 
terugblik op het eerste half jaar  



Beleidskader Wet Koolmees (inburgering) 

Een kaderstellende notitie over hoe de gemeente het proces van inburgering gaat 

oppakken. Duidelijk beschreven visie, doelen, wat we willen bereiken en welke ac-

ties daarvoor nodig zijn.  Wij hebben nog wel een aantal kanttekeningen gemaakt 

over de verdere uitvoering van het beleid.  

  

Voor elke inburgeringsplichtige wordt een plan inburgering en participatie opge-

steld. We gaan ervan uit dat de inburgeringsplichtige hier voldoende bij onder-

steund wordt. Dit plan wordt gezien als een beschikking en is dus een officieel be-

sluit. Bij niet nakomen van de afspraken kan de gemeente een bestuurlijke boete 

opleggen. We zijn niet blij met deze passage. Dit formele traject is het uiterste  

middel. Wat ons betreft gaat hier nog een traject aan vooraf. Namelijk die van de 

menselijke maat. Eerst in gesprek gaan en luisteren naar het verhaal van het waar-

om. Kijken wat er nodig is om er toch voor te zorgen dat de afspraken nageleefd 

worden.  

Diverse organisaties zijn betrokken bij het proces van inburgering. Daarbij is sa-

menwerking en afstemming essentieel. En dat gaat niet altijd even goed. Wij vin-

den het belangrijk dat de inburgeringsplichtige niet de dupe moet worden als de 

keten steken laat vallen.  

Belangrijk bij het participeren en vinden van betaald werk is dat dit zo dichtbij mo-

gelijk kan gebeuren. Daardoor komt men sneller in contact met mensen uit de ei-

gen omgeving. En kan helpen bij het inburgeringstraject Mooi voorbeeld hiervan is 

het project van Rikus in Eext.  Hopen dat er meer van zulke lokale initiatieven gaan 

ontstaan.  

 

In de hele notitie wordt geen aandacht besteed aan de kinderen onder de 18 jaar. 

Het leren van de taal is voor deze kinderen ook erg belangrijk. De basisschoolkin-

deren leren de taal vrij snel. Bij kinderen in het voorgezet onderwijs gaat dit veel 

minder snel. Hebben leerlingen voldoende taalbegrip om ook door te kunnen stro-

men naar vervolgonderwijs om zo een beter toekomst perspectief te hebben.   

Hier moet veel meer aandacht voor zijn. 

Gas– en Zoutwinning 

Wij hebben met alle partijen een motie ingediend over de gas– en zoutwinning.    

In deze motie wordt opgeroepen om te stoppen met de gaswinning in de kleine 

velden in Noord Drenthe en de zoutwinning en zeker geen uitbreiding of verlenging 

van deze activiteiten te geven. Ook wordt de minister gevraagd af te zien van de 

mogelijkheid om gebruik te maken van de reparatiemogelijkheid die de Raad van 

State heeft geboden in de tussenuitspraak in de beroepsprocedure.  

De motie is unaniem aangenomen en er is een brief naar de minister gestuurd. 

 



Verkeersdruk centrum Rolde 
 
Door Dorpsbelangen Rolde was een brief aan de gemeente gestuurd met de bood-
schap dat de verkeersdruk in Rolde nog steeds een groot probleem is. Dorpsbelan-
gen stelde voor om de haalbaarheid van een rondweg aan de westzijde van Rolde 
te onderzoeken. De buurtvereniging Nijlande-Eldersloo en inwoners van Deurze 
komen daartegen in het geweer en schrijven ook een brief.  
Onder de inwoners van Rolde horen wij verschillende geluiden over de beleving 
van het verkeersprobleem.  
Als PvdA lijkt het ons goed om meer helderheid te krijgen over hoe de nu over dit 
onderwerp gedacht wordt en daarom hebben wij een motie ingediend met het ver-
zoek om een breed opgezette enquete te organiseren onder de inwoners van Rol-
de en omliggende dorpskernen om zo een beeld te krijgen hoe het probleem van 
de verkeersdruk wordt beleeft en pas daarna 
een besluit te nemen over eventuele acties.  
Gemeentebelangen, GroenLinks en de VVD 
stemden tegen omdat ze denken te weten hoe 
er over gedacht wordt en omdat het verwachtin-
gen kan wekken die niet kunnen worden inge-
lost. Wat ons betreft een gemiste kans om hier-
over eens goed in gesprek te komen met Rolde 
e.o over een heet hangijzer.   

Gasselterveld 
 
Dit omstreden plan kwam in dit halfjaar twee keer op de agenda van de raad te 
staan. Op 11 februari werd de raad gevraagd een verklaring van geen bedenkin-
gen af te geven. Zon verklaring maakt het mogelijk de procedure  en de planvor-
ming te versnellen. Wij hadden hier grote moeite mee. De aanvrager, goed op de 
hoogte van alle procedures had voor 1 januari de aanvraag  voor de omgevings-
vergunning bij de Gemeente ingediend. Op deze wijze hoeft men niet te voldoen 
aan de per 1 januari ingetreden wet BENG( Bijna Energie Neutrale Gebouwen). 
Deze wet vervangt  de ruim 25 jaar oude EPC die aangeeft hoe zuinig een gebouw 
is. De normen waren echter gebaseerd op een huis uit 1990. De nieuwe wet is veel 
strenger en dus duurder. Echter het moment van indienen van de aanvraag is be-
palend welke regeling geldt. Dit slim omgaan met de regels stuit ons tegen de 
borst Naast dit feit hadden we ook twijfels over de mogelijkheid van de raad  bij te 
sturen in de planvorming. Er is immers al een verklaring van geen bedenkingen af 
gegeven. Hoe kun je dan later bij het vaststellen van het bestemmingsplan nog te-
gen stemmen?  Volgens de wethouder moet de omvang van het park ( hotel en va-
kantiehuisjes) zijn zoals het wordt voorgesteld omdat het volgens de initiatiefnemer 
anders niet kan leiden tot een economisch rendabel project. Wij plaatsen daar ster-
ke twijfels bij. De omvang van het park is ook de reden dat het bestemmingsplan 
uit 2016 moet  worden gewijzigd. Met stoom en kokend water  moeten de formele 
kaders worden geregeld, het moet sneller zodat de initiatief nemer zo snel mogelijk 
kan starten. Wij plaatsen nogal wat vraagtekens bij dit proces, vinden het niet zorg-
vuldig en gestelde vragen werden niet beantwoord of genegeerd. Wij hebben te-
gen het afgeven van een verklaring gestemd. 



Gasselterveld vervolg 
 
Op 30 juni kwam het vervolg van de ontwikkeling Gasselterveld op de agenda. Het 
bestemmingsplan moest worden goedgekeurd.  Het bestemmingsplan roept veel 
verzet op bij een groep inwoners uit Gasselte en omstreken. Zij richten zich voor-
namelijk de omvang van het park, de aantasting van de natuur en de overbelasting 
van het gebied ( nabij Hemelriek) waar al diverse ingrepen en maatregelen moeten 
worden genomen om overlast te voorkomen. Een actiegroep heeft een petitie aan-
geboden tegen de komst van het resort in deze omvang. Maar liefst 1000 handte-
keningen werden verzameld. Ook werden er 37 Zienswijzen ingediend tegen het 
plan. Normaal is het zo dat wanneer een petitie wordt aangeboden dat het college 
in gesprek gaat met de indieners. Ook dient er gemotiveerd worden waarom een 
zienswijze wordt afgewezen( als dat het geval is. De wethouder denkt daar anders 
over. Hij bagatelliseert de petitie met de woorden: Ik heb de postcodes bekeken en 
er staan maar 100 handtekeningen uit Gasselte op. Wat echter na een controle 
door ons niet juist is. Daar naast geeft hij aan dat er ook voorstanders zijn. De 
zienswijzen zijn op thema gegroepeerd en met enkele zinnen niet ontvankelijk ver-
klaard. Ons verzoek om nog eens met de indieners in gesprek te gaan wijst hij af. 
Ik heb wel met een paar tegenstanders gesproken.. Dit plan moet er komen, goed 
voor het toerisme, goed voor de werkgelegenheid en goed voor de ondernemers. 
Op onze vraag hoe goed dan wel krijgen we geen antwoord er is echter geen enkel 
onderzoek naar gedaan. Het college roept aldoor dat we het samen doen. Inwo-
ners participatie staat hoog in het vaandel. Alleen merken wij hier in dit geval heel 
weinig van. Wij zijn niet principieel tegen vakantie parken of uitbreidingen daarvan. 
Hiervoor is ook een notitie  Vitale vakantieparken waarmee wij hebben ingestemd. 
De toeristensector is belangrijk voor onze gemeente. Dat erkennen ook wij. Upgra-
ding van parken is van belang voor het behoud. Echter we zijn wel tegen de ma-
nier waarop dit park tot stand komt. De wethouder  volgt kritiekloos de initiatiefne-
mer en toont geen enkel begrip voor tegenargumenten. Hij negeert ze zelfs.  De 
initiatiefnemers moet de dialoog maar aangaan met de tegenstanders.  Dat de co-
ronacrisis dit vrijwel onmogelijk heeft gemaakt is geen enkele reden voor de wet-
houder even pas op de plaats te maken. Voor ons onbegrijpelijk maar vooral onac-
ceptabel, Zo ga je niet met burgers om. Wederom een voorbeeld van een proces 
waarin we de kans lopen dat burgers zich afwenden van de politiek. We luisteren 
immers toch niet. 

Juist het gelopen proces is 
voor de fractie aanleiding ge-
weest tegen het goedkeuren 
van het bestemmingsplan te 
stemmen. De twee grootste 
Collegepartijen snappen de 
commotie en steunen de wet-
houder met de woorden: “Het 
is een mooi Plan”.  



Woonvisie 
 
PvdA wil tempo maken met betaalbare woningbouw voor ouderen en jongeren 
Snelle actie en concrete locaties aanwijzen waar sociale, betaalbare woningen 
voor senioren (b.v. knarrenhofjes) en woningen voor jongeren/starters (b.v. Tiny 
houses) kunnen worden gebouwd. Dat voorstel van de PvdA werd in de raadsver-
gadering van 28 april jl. door het college overgenomen. Dit ondanks het feit dat 
twee coalitiepartijen de motie maar overbodig vonden. 
Bij de behandeling van de Woonvisie was duidelijk dat er ook in Aa en Hunze een 
nijpend tekort is aan woningen. Er is de afgelopen jaren veel te weinig gebouwd. 
Daarnaast speelt ook dat er teveel mensen zijn die te goedkoop, te duur, te groot 
of te klein wonen: scheefgroei.  
Vorig jaar heeft de PvdA een digitale enquête georganiseerd over de behoefte aan 
betaalbare woningen voor ouderen in een sociale setting. Een knarrenhofje werd 
als voorbeeld genoemd: een woonvorm, waarbij mensen op elkaar betrokken zijn 
en elkaar helpen en ondersteunen.  
Het beleid is sinds een aantal jaren dat ouderen langer thuis wonen. Maar daar-
door is wel een leemte ontstaan. Het oorspronkelijke verzorgingshuis is sindsdien 
zo goed als verdwenen, waardoor de keus beperkt is tot langer alleen thuis wonen 
of een veelal duur appartement. Aan betaalbare sociale woningen voor ouderen is 
een groot gebrek. Vandaar de enquête en de actie die de PvdA er in de gemeente-
raad op gezet heeft. 
Geschikte woningen voor starters/jongeren is al jarenlang een probleem, ook in Aa 
en Hunze.  
De PvdA vindt dat de gemeente zich moet openstellen voor creatieve oplossingen. 
De bouw van kleine complexen Tiny houses zou - in aanvulling op de meer traditio-
nele woningbouw - ook mee kunnen helpen om de woningnood van jongeren op te 
lossen. En dat betekent dus ook zo snel mogelijk zoeken naar plekken in de ge-
meente waar dat mogelijk is.  
De PvdA is blij dat dit voorstel door het college werd omarmd. 

 

In gesprek met 

 

In aanloop naar de bespreking 

van de woonvisie hebben wij als 

fractie een digitale discussie 

avond gehouden met een aantal 

belangstellenden. Aan de hand 

van stellingen hebben wij een 

aantal onderwerpen besproken.  

Een hele mooie manier om input 

te halen.  



Bouwproject appartementencomplex op locatie vm.  Multimate  te Rolde 

 

De meerderheid van de raad heeft eind juni besloten om een ontwerp verklaring 
van geen bedenkingen af te geven voor dit bouwproject.  

De PvdA heeft tegen gestemd.  Wij zijn niet tegen appartementen op deze lokatie, 
maar we constateerden  miscommunicatie met reklamerende omwonenden en 
daarnaast hebben we  inhoudelijke bezwaren: het nieuwe woongebouw komt veel 
te dicht op het naastgelegen Stationskoffiehuis, dat nog steeds een horecebestem-
ming heeft en 3 markante bomen komen in de verdrukking. Kortom, de steden-
bouwkundige inpassing schiet o.i.  tekort. BenW  lopen  bij de stedenbouwkundige 
uitwerking van het plan veel teveel aan de leiband van de projectontwikkelaar. An-
dere partijen namen genoegen met het wisselgeld, inlevering van 2 vrijstaande wo-
ningen, maar voor ons blijft dat nog steeds een onzekere factor.  

Ontwikkelingsvisie Ruige Veld 

 

Het voorstel luidde om het bestemmingsplan zodanig aan te passen dat de be-
stemming sociaal maatschappelijke doeleinden in de toekomst geen ruimte meer 
laat voor 24 uurs opvang, maar enkel dagopvang. De onrust van de afgelopen ja-
ren was de opmaat naar dit voorstel.  

Het college had aanvankelijk ook het aangrenzende recreatiegebied in de visie 
meegenomen.  

Daarmee zijn verwachtingen gewekt bij belanghebbende en omwonenden.  Dat  
deel werd echter te elfder ure losgekoppeld van plan Ruige Veld, zonder dat helde-
re communicatie met bewoners en belanghebbenden. Wij hebben de wethouder 
daar op aangesproken. Dat resulteerde uiteindelijk  in de toezegging van de wet-
houder om dat naar de mensen toe recht te zetten. Overigens is de planwijziging 
unaniem door de raad aangenomen. 

Verbetering ontsluiting Hanebijtershoek te Gieten 

 

Ontsluiting Hanebijtershoek is een  van de meest "prominente`  hoofdpijndossiers 
van de gemeente Aa en Hunze. De realisering van een goede ontsluiting van dit 
woonstraatje en de afbraak van het verpauperde pandje aan de Stationsstraat  
verkeert al jaren in een impasse. 

Wij hebben daarover de afgelopen jaren een paar keer schriftelijke vragen gesteld. 
Wij hebben ons vorig jaar verder in het dossier verdiept en zijn er in geslaagd om 
in januari van dit jaar een voorstel op de raadsagenda te krijgen.  

Het PvdA  voorstel om  een onafhankelijk onderzoek in te laten instellen door de 
Rekenkamer  heeft het weliswaar niet gehaald, maar de instemming van de ge-
meenteraad  met het voorstel van de wethouder om een mediation bureau in te 
schakelen is een belangrijke doorbraak, waar we heel blij mee zijn.  

We wachten in spanning af of deze kwestie de komende maanden,  na 25 jaar im-
passe,  kan worden opgelost.  



Betonnen fietspad Kniphorstbos 

 

Meteen nadat  in de pers beelden vrij kwa-
men, zijn wij in  de pen geklommen om in 
de raadsvergadering - vreemd aan de orde 
van de dag - vragen te stellen over de ver-
vanging van een half verhard pad in het 
Kniphorstbos door een betonnen fietspad.   

Het gaat om een  archeologisch zeer 
waardevol gebied. 

Inhoudelijk hebben wij op dat moment 
geen standpunt ingenomen, maar wel de 
discussie aangezwengeld en het college in 
de raad aangesproken op het feit dat de 

(voorbeeld stellen-
de) overheid/
gemeente de werk-
zaamheden heeft  
uitgevoerd zonder 
de benodigde minis-
teriële vergunning. 
De  daarna alsnog 
ingezette  vergun-
ningprocedure  is 
nog niet afgerond.  

Toeslagen affaire 
 
Wij hebben vragen gesteld over de impact 

van de toeslagen affaire binnen onze ge-

meente en dan specifiek of het college deze 

gedupeerden bijstand verleend en vrijgesteld 

heeft van de gemeentelijke belastingen. Met 

deze vragen proberen wij duidelijk te krijgen 

of het college actief bemiddeld en onder-

steund. Binnen onze gemeente zijn er, zover 

nu bekend, 17 gedupeerde gezinnen. Ze zijn in contact met Attenta en krijgen de 

juiste hulp. Het college kan de gemaakte kosten declareren. We blijven alert op 

juiste ondersteuning en een actieve houding van het college in de juiste ondersteu-

ning van deze gedupeerden. De hele affaire heeft al genoeg impact op hun leven 

gehad. Wij vinden dat de gemeente er alles aan moet doen om deze gezinnen zo 

goed mogelijk te ondersteunen, te zorgen dat de schulden niet nog verder oplopen 

en ze te helpen bij het weer op de rails krijgen van hun leven. 

Fietspad Spijkerboor-Eexterveen 

 

De PvdA maakt zich al 4 jaar lang 
hard  voor de aanleg van fietspaden 
van Annerveenschekanaal resp. 
Spijkerboor naar Eexterveen. Aan-
leiding was voor ons de concentratie 
van het basisonderwijs in Eexter-
veen. Het fietspad Spijkerboor-
Eexterveen blijkt  een gebed zonder 
end.  

Na diverse tussentijdse aansporin-
gen, hebben wij  bij de begroting 
2021 een motie ingediend. Alle par-
tijen waren het inhoudelijk eens met 
die motie (essentie: urgentiebesef) 
maar stelden zoveel vertrouwen in 
de voortvarendheid van de wethou-
der dat ze het ondersteunen van de 
motie  overbodig vonden.   

Medio april hebben we wederom  
schriftelijke vragen gesteld. Wij  
hebben de stellige indruk dat het 
college eigenlijk weinig voelt voor dit 
fietspad, maar geen knoop durft 
door te hakken. Wij blijven dit pro-
ject  aanjagen.  



Wegenbeleidsplan 

In de afgelopen periode is het wegenbeleidsplan 
vastgesteld. Het wegenbeleidsplan gaat over het 
onderhoud van wegen, fietspaden en voetpaden. 
Deze worden onderhouden volgens een bepaald 
standaardniveau. 

Daarbij heeft de fractie aandacht gevraagd voor 
de kwaliteit van voetpaden in het kader van inclu-
sie en toegankelijkheid. Voetpaden moeten ook 
goed bruikbaar zijn voor mensen die minder goed 
ter been zijn. 
Onze fractie had daartoe een amendement klaar-
liggen. Dit amendement is niet ingediend omdat 
het college tijdens de raadsvergadering heeft toe-
gezegd een inventarisatie te doen naar de kwali-
teit van voetpaden. Die inventarisatie heeft inmid-
dels plaatsgevonden. Op sommige punten wordt 
onderhoud versneld uitgevoerd. 

School de Kameleon. 
 
De school In Eexterveen is uit haar jasje gegroeid en voldoet niet meer aan de ei-
sen die aan modern en eigentijds onderwijs mogen worden gesteld. Daarover was 
de raad het wel eens. Reden voor de raad de wethouder de opdracht mee te ge-
ven  om te onderzoeken wat er nodig was om wel aan de eisen te voldoen. 
( nieuwbouw en of verbouw?). Met deze opdracht op zak is de wethouder voortva-
rend aan de slag gegaan. Een werkgroep bestaande uit gebruikers van het ge-
bouw, aangevuld met vertegenwoordigers van de vereniging Dorpsbelangen, is 
aan de slag gegaan en kwam met het advies dat nieuwbouw de meest gewenste 
oplossing is. Het advies werd door de raad opgevolgd. Het opnemen van een 
eventueel in te richten kinderadviescentrum werd hierin niet meegenomen omdat 
de gemeente uitsluitend verantwoordelijk is voor de onderwijs huisvesting. Over de 
oprichting van een KAC zal op een later moment door de raad worden gesproken 
nadat  op ons verzoek  nader onderzoek is gedaan naar de gevolgen hiervan voor 
de omliggende dorpen. 
De raad heeft dus besloten over te gaan op nieuwbouw. Wij steunden dat besluit. 
Waar nog geen besluit over werd genomen is de plaats  waar die nieuwbouw gere-
aliseerd zou moeten worden. Juist dit laatste zorgt voor veel commotie in het dorp. 
Direct aanwonenden van het huidige gebouw vrezen extra overlast en zien het ge-
bouw liever op een andere plek ( sportveld achter de gebouwen). Inwoners aan de 
Zandvoorterweg en Koffielaantje vrezen juist overlast als het gebouw op het sport-
veld wordt gerealiseerd. Aan de wethouder is meegegeven met alle partijen om ta-
fel te gaan om op die wijze te komen tot een gedragen locatie keuze. Een eerste 
terugkoppeling van dat overleg door de wethouder leert ons  dat het overleg tot nu 
toe geen overeenstemming heeft opgeleverd. Wij wachten af en volgen op afstand 
de ontwikkelingen. Inmiddels zijn wel architecten benaderd om te komen tot een 
voorontwerp. Na de vakantie zal een keuze gemaakt worden welk bureau het ont-
werp mag maken nadat ook is besloten op welke locatie . 
 



Regionale Energie Strategie (RES) 

In de RES staat beschreven welke strategie 
de regio gaat volgen wat betreft energieop-
wekking. Dit om de klimaatproblemen aan 
te pakken. 

De fractie vindt dat we daar flink op moeten 
inzetten. Ook Aa en Hunze moet daarin een 
serieuze bijdrage leveren. We hebben ge-
wezen op de zorgen die mensen daarbij 
hebben. 

Van het gas af, en dan ? Een dure warmte-
pomp met vloerverwarming, grondig isole-
ren, zonnepanelen of andere voorzienin-
gen ? Gaat de overheid straks verplich-
ten ?  En hoe moet dat allemaal betaald 
worden ? 

Een voorstel (motie) van de PvdA over betaalbaarheid gesteund door D66 en 
GroenLinks, werd unaniem door de gemeenteraad overgenomen.  En tegelijkertijd 
vond  de overgrote meerderheid van de  raad dat het op dit moment nog  te vroeg 
is om te praten over verplichten en afdwingen door de overheid. 

 



TONK regeling 
 
Sinds kort kennen we de Rijksregeling Tijdelijke 
Ondersteuning Noodzakelijke Kosten, de zoge-
naamde TONK regeling. Een regeling die bedoeld 
is om huishoudens die inkomsten mislopen door 
coronamaatregelen te helpen met het betalen van 
vaste woonlasten. Gemeenten krijgen geld van het 
Rijk en kunnen zelf het uitvoeringsbeleid bepalen. 
Er is een groot verschil te zijn in de bedragen die 
onze gemeente hanteert (€ 1.500 ) en andere ge-
meenten in Drenthe (€ 6.000). Wij vinden deze ver-
schillen veel te groot. Naar onze mening moet er in 
deze moeilijke tijden een ruimhartig beleid worden gevoerd, om te voorkomen dat 
betreffende huishoudens  (verder)  in de problemen komen.  
Wij hebben over de uitvoering van deze regeling vragen gesteld aan het college. In 
haar beantwoording gaf het college aan dat samen met Assen en Tynaarlo is be-
sloten met terugwerkende kracht de criteria te verruimen.  
Ook werd aangegeven dat het college mensen die in aanmerking kwamen voor de 
TOZO regeling actief en persoonlijk heeft geattendeerd op deze mogelijkheid. 

Winkeltijdenverordening 

 

Een voorstel voor verruiming van de winkeltijden werd ter besluitvorming voorge-

legd aan de raad. In het voorstel werd uitgelegd welke procedure het college ge-

volgd had en wie zij hadden benaderd om te komen tot dit voorstel.  

Eén van de punten was dat men graag de mening van de inwoners wilde weten 

over dit onderwerp. En om dat te peilen had het college een aantal vragen aan 

Dorpsbelangen van de dorpen gesteld. 

Over die werkwijze hebben wij een aantal kritische opmerkingen gemaakt.  

Wij vinden niet dat als je de mening van dorpsbelangen vraagt je ook de mening 

van de inwoners hebt. Dit is heel erg afhankelijk van een aantal zaken. Hoe een 

dorpsbelangen is samengesteld, zijn ze gekozen, is het een vereniging? 

 En hoe gaan zij om met zo’n vraag. Wordt die door hun zelf beantwoord of spelen 

zij die vraag door aan de inwoners van dat dorp? 

Het college moet hier veel zorgvuldiger mee omgaan en zelf in gesprek gaan met 

de inwoners van de dorpen. Dorpsbelangen kan daarbij ondersteunen.  

Orange the World 

Met de campagne Orange the World wordt wereldwijd aandacht gevraagd voor ge-

weld tegen vrouwen en meisjes. In de periode van 25 november t/m10 december 

wordt op allerlei manieren aandacht aan het onderwerp besteed.  

Op initiatief van ons en GL hebben wij samen met D66, VVD en CDA een motie in-

gediend om de gemeente op te roepen om zich aan te sluiten bij deze campagne.  

De motie in overgenomen door het college. 



 

De fractie: Frits Klein Langenhorst, Henk Santes, Kiena ten Brink , 

 Patrick Petzinger en Bert Hadderingh 

Schriftelijke vragen over laag frequent geluid 

 

De PvdA heeft zich vanaf het prille begin afwij-
zend opgesteld t.o.v. het windmolenpark in Aa  
en Hunze. Eén van onze bezwaren betrof moge-
lijke gezondheidsklachten als gevolg van laag 
frequent geluid. Inmiddels draaien de eerste 
windmolens en is het zaak om de ontwikkelingen 
op de voet te volgen.  

Naar  aanleiding van diverse persberichten en  
klachten over laagfrequent geluid in  buurge-
meenten (windmolenpark N33,  Veendam e.o.) 
hebben wij het college om opheldering gevraagd 
over de toepassing van een 0-meting  en over uit 
te voeren geluidsmetingen bij ons windmolen-
park.   

Schriftelijke vragen over bollenteelt in de gemeente Aa en Hunze 

 

Bollenteelt/lelieteelt is regelmatig in het nieuws in verband met het gebruik van 
gewasbeschermingsmiddelen. Vooral de gemeente Westerveld staat vaak in de 
schijnwerpers.  

Mede op aandrang van de PvdA is er voor onze gemeente in 2015 een 2 jarig 
convenant afgesloten. Dat heeft daarna nooit een vervolg gekregen.  

Toch zien we dat ook in onze gemeente de bollenteelt zijn vleugels uitslaat.  Voor-
beeld is de recente bollenteelt in het gebied tussen Deurze en Nijlande.  

Wij vinden dat de gemeente uiterst alert moet zijn en zowel beleid als handhaving 
goed op orde moet hebben. Vandaar dat wij vragen hebben gesteld over de ont-
wikkelingen in de afgelopen jaren in Aa en Hunze en over een eventueel nieuw 
convenant. Wij wachten de antwoorden nog af.  

Bomenkap in broedseizoen 

 

Gezamenlijk met D66 hebben 
wij een motie vreemd aan de or-
de van de dag ingediend over 
het kappen en snoeien van bo-
men in het broedseizoen aan de 
Hoornsedijk in Rolde en   ver-
zocht daarmee per direct te 
stoppen. 

Ook hier is de voorbeeldfunctie 

van de gemeente in het geding. 

Met 6 stemmen voor en 15 te-

gen werd de motie verworpen  


